
Interpellation  

Till:  Filip Reinhag ordf. HSN 

Tandvård i Roma. Fråga från Smile. Svar från…? 
Vi har via media (P4 Gotland den 15 april) den uppmärksammats på att tandvårdsföretaget Smile 
har erbjudit sig att ta över tandvårdskliniken i Roma. Detta erbjudande, som vi är osäkra på om 
det är en ”utmaning” eller en sonderande fråga. ”Samtalen har pausats” som det sägs i radio. 
Oklart är om frågan varit i HSN eller HSNAU. ”Frågan kom för tidigt”, som sades i intervjun.   

I den situation som den gotländska tandvården befinner sig verkar det underligt att inte lyfta 
frågan till politisk nivå. En privat aktör som kan förbättra situationen för gotlänningarna bör vara 
efterlängtad.  

Därför frågar jag:  
- Hur har de)a ärende bere)s poli2skt?  
- Varför har diskussionerna pausats?  

Visby den 28 april 2025 
 
Anna Hrdlicka  





 




